
 
 

 
   

Zápis z klubového setkání dne: 7. 3. 2016  
Pošta:  Nebyla Hosté: Ing. Pavel Havlík, studenti Valentina, Evererst, Tereza Kobzová s rodiči, pí. Kopecká, MUDr. 
Petra Uríková - přednášející 
Účast: 17 členů, 57 % 
 
Program klubu: 
 Pravidelný meeting zahájil prezident klubu, který přivítal a představil hosty, tedy manželé Kobzovi s dcerou Terezou, Ing. Havlíka, paní Kopeckou a MUDr. Uríkovou, která má připravenu přednášku na téma Tradiční čínská medicína a akupunktura. Současně přivítal všechny přítomné členy, včetně nového člena Pavla Tobiáše, kterého následně oficiálně přivítal mezi členy klubu jako nového člena a předal mu odznak člena klubu. Poté se Pavel Tobiáše seznámil se všemi přítomnými členy klubu. Následně se konal přípitek, při kterém dostal slovo Pavel Tobiáš.  Nejprve prezident klubu předal slovo Radkovi Sládkovi, který přítomné informoval o výměnných studentech, podmínkách výměny studentů, a potřebě zajistit host rodinu. Současně představil manželé Kobzovi s dcerou Terezou, která bude výměnným studentem pro rok 2016-2017, a popovídal o kriteriích, které museli všichni splnit, aby se výměnného pobytu mohla Tereza účastnit. Upozornil členy na přítomnou paní Kopeckou, která se nabídla se svým přítelem jako host rodina pro studenty přijíždějící do České republiky v roce 2016-2017. Pro příští školní rok bude potřeba zajistit ještě jednu host rodinu, zkuste přátelé, rotariáni přijít s návrhy. Tereza Kobzová se přítomným představila a řekla několik informací o sobě, poté poděkoval její otec Miroslav Kobza za možnost vyslat  jeho dceru do zahraničí přes náš klub.  Prezident klubu informoval přítomné, že příští setkání klubu bude bez přednášky v režimu volné diskuse nad tématem klubová činnost do budoucna, kdy se meetingu zúčastní také prezident rotary klubu Brno City Marek Polan, představí aktivity klubu a budeme hledat možnosti spolupráce a vyměnovat si zkušenosti z našich klubů.  Následně Jarda Kovář informoval přítomné o akci AOSTA, současně dal kolovat přihlašovací list, aby bylo možné zjistit předběžný zájem, vyzval přítomné, kteří mají zájem účastnit se tohoto zájezdu, ať se do přihlašovacího listu zapíší. Honza Válka přednesl návrh na možnou účast členů Rotary klubu Brno city na akci AOSTA, příští meeting toto představíme jejich prezidentovi.  Preziden klubu poté informoval přítomné o konaném výboru klubu, který se konal dnes v 17.00 hod. Na výboru bylo dohodnuto vyhotovení dalších klíčů od archivu, které bude mít k dispozici prezident nebo druhý sekretář.  Dále byly stanoveny podmínky pro udělení čestného členství (věk, ukončení pracovních aktivit, 20 let v klubu a mimořádné zásluhy pro klub). Výbor vždy zváží splnění těchto podmínek a rozhodne o udělení čestného členství.  



Na základě toho dále bylo schváleno čestné členství Pavlovi Brdičkovi, kterému toto bude nabídnuto za dlouholetý přínos klubu zajištěním sídla a vynikajícího servisu našemu klubu v jeho hotelu International. Výbor odsouhlasil založení facebookové stránky klubu, což si vzal na starosti host výboru Marek Turba. Výbor klubu dále odsouhlasil příspěvek 50.000 Kč pro Rotaract club Brno, jako podporu projektu Handicamp v dětském středisku Březejc. Tento zápis je zároveň pokynem pro sepsání smlouvy a převod finančních prostředků.  Roman Sládek navrhl nového člena Ladislava Hradila, předal prezidentovi vyplněný formulář. Na příštím meetingu by o něm něco řekl.  Josef Gregor v rámci utužení klubu navrhl každé 1. pondělí v měsíci realizovat společenský program /bowling, návštěva firmy…./, který by si vzal vždy na starosti někdo z členů. Radek Kobza navrhnul, že uspořádá pro rotary bowlingový turnaj na Maximus Resortu. Radek Kobza znovu navrhnul zavést 13. Komantu, ve které vždy vybraný člen klubu bude povídat informace a zajimavosti o sobě, aby jej ostatní členové lépe poznali. Pokud máte někdo první zájem toto vyzkoušet, nahlaste to prosím prezidentovi. Bylo by dobré, pokud by to byl někdo ze služebně starších členů. Moc se těšíme.  Radek Kobza následně připomněl oslavu 25. Výročí klubu s tím, že oslava se bude konat jako méně formální večeře, které se budou účastnit partnerky rotariánů a pozvaní členové jiných rotary klubů. Vstupné bude 300 Kč na podporu klubu a občerstvení - večeři bez pití. Vyzval přítomné, aby se přihlásili, kdo si vezme pro tuto akci na starosti tištěný materiál, na což reagoval Jan Válka, moc děkujeme. Saša Turkovič navrhuje termín 16.5., to však nemůže prezident. Ten navrhuje termín v pondělí 23.5.2016, který projednáme na příštím meetingu. R.Kobza si vezme na starosti pozvánku a guest list. Ivoš Kupský zajištění prostor a všeho potřebného na hotelu International.  Po večeři byla přednáška MUDr. Uríkové na téma Tradiční čínská medicína a akupunktura, kterou zajistil Pavel Klement, za což mu děkujeme. Paní Uríková popovídala přítomným o základech čínské medicíny, diagnostice, léčebných metodách, které existují a které ona používá. Poté se rozproudila velmi živá diskuze, místy až velmi kritická vůči našemu hostu. Na závěr vyzvala přítomné k dotazům, případně aplikaci akupunkturních jehliček. Odvahu našel Petr Hadam, který si nechal aplikovat dvě jehličky.       Příští meeting se koná tradičně v Hotelu International v pondělí 14. 3. 2016 v 18.00 hod.  Plán akcí : 14.3.2016 volná klubová diskuze za přítomnosti prezidenta RC Brno City Marka Polana o spolupráci a výměně zkušeností s klubovou činností.   Aktuální úkoly: 
- nechat vyrobit 100 vlaječek (P.Hadam)...probíhá výběrové řízení na dodavatele 
- zajistit vytištění 100 obálek a vizitky pro prezidenta (P.Klement), předán návrh prezidentovi 
- dokončit změnu ve vedení naší nadace po formální stránce, jak vyžadují pravidla, zajistit aktuální zápis nového vedení do rejstříku nadací (R.Zgažar).  
- Zajistit změnu přístupových práv k bankovním účtům v Expobank na RK (RK)...splněno 
- Odsouhlasit dar 50 tis pro Rotaract Brno pro Kemp Březejc. ...odsouhlaseno výborem, připravit smlouvu a převod (R.Kobza) 
- Projednat požadavek na dar pro Rotaract Bratislava na konání REM konference v Bratislavě v roce 2017 (výbor).  



- vystavit všechny smlouvy a doklady na sponzorské dary Zvěřinové večeře 2015 (R.Kobza)...průběžně se tvoří a podepisuje 
- vytvořit přehledné vyúčtování Zvěřinové večeře 2015 (R.Kobza, A.Turkovič) 
- zajistit danové přiznání nadace RCB za 2015 (R.Kobza)...pracuje na něm na základě podkladů od RK paní Miková 
- vystavit darovací smlouvu s Hospicem Rajhrad a Magdaleniem (R.Kobza) 
- zájemci se přihlásí na výlet do Aosty (co nejdříve, členové RCB, ale i hosté, rodina a přátelé) 
- Oslava 25. výročí založení RCB, vytvořit publikaci o historii klubu (J.Válka), zajistit pozvánku a guestlist (R.Kobza), zajistit organizaci večera na hotelu (I.Kupský) 
- zalozit Facebook klubu, potom informovat členy  jak funguje (téma jedné z příštích přednášek) ... (M.Turba) 
- zajistit výrobu náhradních klíčů od archívu (B.Polák) 
- projednat čestné členství s P.Brdičkou (A.Turkovič) 
- zahájit přístupová jednání s Ladislavem Hradilem (A.Turkovič) 
- zajistit bowlingový turnat na Maximus Resortu (R.Kobza) 
- přihlásit se k přednášce 13.komnata (členové RCB)   Zapsali 11.3.2016 René Zgažar, sekretář a Radek Kobza, prezident RCB 


